
Svar på Interpellation från Mats Skoglund (V) angående 
beredskapsplan för renhållning 
 
Tack Mats för din interpellation. Detta är en fråga som berör alla kommuninvånare och det är 
av yttersta vikt att renhållningen fungerar. 
 
Kommunen har tidigare varit med om att Renhållningsentreprenör (Resta AB, 2010) inte har 
kunnat fullfölja sina åtaganden och den gången gick en konkursförvaltare in redan nästa dag 
och drev verksamheten vidare. 
 
Avfallshantering i Värmdö kommun utförs idag av 9 st. insamlingsfordon och 3 st. 
containerfordon. Det är inte ekonomisk hållbart att hålla beredskap för så många 
specialfordon. 
 
Om det skulle inträffa störningar för insamlingen så har kommunen tillgång till egna 
containers som skulle kunna stå vid exempelvis återvinningsstationer eller på 
återvinningscentraler. Containers kan transporteras med vilken lastväxlare som helst. 
 
I händelse av att inte detta fungerar är förvaltningen av den uppfattningen att det finns 
resurser på marknaden att ropa av med kort varsel. Det blir dyrt, men transportresurserna 
finns. 
 
Vi har också möjlighet till en viss lagring av sopor i de komprimatorer som vi äger och som 
normalt är uppställda i Bolvik, för att hantera skärgårdsoporna. 
 
Huvudresurserna vid dessa skeenden är alltid chaufförerna. Vi har sett att när vi byter 
huvudentreprenör så sker en relativ snabb överflyttning av chaufförer från den tidigare till den 
nya entreprenören.  
   
Med andra ord - Vi har varit med om det och vi klarade i huvudsak av att hantera uppdraget 
utan alltför stora störningar mot kund tidigare och bedömningen är att vi klarar det även i 
framtiden om problem skulle uppstå. 
 

När det gäller priser och anbud så grundar sig utvärderingen på anbudssumman som 
beräknades som totalpriset för antalet hämtningar eller motsvarande per år och 
anbudsgivarens priser enligt à-prislistan.  

 
Entreprenad 1 insamling 
Anbudssumma   
Anbuds RenoNorden AB SITA Sverige AB 
Anbudssumma 10 441 312 12 409 462 
 
Entreprenad 2 återvinningscentraler 
Anbudssumma   
Anbuds RenoNorden AB SITA Sverige AB 
Anbudssumma 7 531 250 8 423 116 
 



Slutligen kan jag informera om att förvaltningen 24/8 kl 9.10 tog ut en kreditupplysning på 
RenoNorden AB och denna visar på ett företag som är kreditvärdigt, placerade sig på en 6:a 
på en 10-gradig skala, där över 5 anses kreditvärdig. 
 
Så till svaret på dina frågor: 
 
• Har Värmdö kommun någon beredskapsplan i det fall vår entreprenör inte klarar att 
fullfölja sina åtaganden mot kommunen? 
 
Nej, vi har ingen särskild plan för detta, men vi har tillgång till containrars som kan placeras 
ut så att sophanteringen kan fungera, vi har visst lagringsutrymme i Bolvik och vi har tidigare 
erfarenheter av att entreprenörer inte klarar sina åtaganden, med gott resultat. 
 
• Har du någon kvalificerad uppfattning angående Renonordens anbud kontra andra 
anbudsgivares anbud? 
 
Nej, ingen gissning utan enbart fakta. Se utvärderingen av anbud ovan. Renonorden ligger 2 
miljoner under SITA på insamlingen och ca 900000 under SITA på ÅVC. Det är dessa två 
som lämnat anbud och som utvärderats. 
 
 
 
 
 
Malin Bellander 
Ordförande Tekniska Nämnden 
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